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معاون اول رئیس جمهور پس از بازدید بندر شهید رجایی مقرر کرد:   

سازمانآگهیها

44424999

در پی گزارشاتی در خصوص ایستایی بیش از ۲۵ هزار 
کانتینر حاوی کالاهای وارداتی مختلف در گمرکات 
شهید رجایی و شهید باهنر، دکتر محمد مخبر با همراهی 
وزیر جهاد کشاورزی، رئیس کل گمرک ایران، استاندار 
هرمزگان ، معاون وزیر صمت و برخی مدیران مربوطه 
در سفری چند ساعته عازم بندرعباس شد و با حضور 
در اسکله بندر شــهید رجایی و بخش های مختلف 
گمرکات این بندرگاه، گزارش های واصله را از نزدیک 

مورد بررسی قرار داد.
پس از این بازدید در جلسه ای با حضور مدیران استانی 
مشکلات و چالش های ارائه شده بصورت کارشناسی 
تجزیه و تحلیل شد و برخی پیشنهادات برای حل فوری 
آنها ارائه و مقرر گردید طی نشستی در هفته آتی نهایی 

شود.
محمد مخبر در پایان این جلسه ضمن تشکر از زحمات 
مدیران میدانی، از وضعیت موجود و ایستایی این حجم 
از کالا در گمرکات ابراز نارضایتی کرد و خواستار تعیین 
تکلیف فوری اقلام موجود در انبارهای گمرک و اموال 
تملیکی شد ایستایی کالاها در مبادی ورودی کشور هیچ 
گونه توجیهی ندارد و رسوب آنها در انبارهای گمرک را 
بیش از دوماه نباید تحمل کرد. بنابراین لازم است ظرف 
سه الی چهار روز تمامی عوامل ایجاد وضعیت موجود، 
شناسایی و دسته بندی شده و برای رفع آنها تدبیر موثر 

اندیشیده شود.
وی برخی مسائل را مشــکلات فرایندی دانست که 
ناشــی از پیچ و خم های اداری و تعلل دســتگاه های 
اجرایی است و در این زمینه باید همه حوزه های مربوطه 
پای کار بیایند تا هم تسریع در کار صورت بگیرد و هم 
درصورت نیاز برخی آیین نامه ها و قوانین اصلاح شود.

معــاون اول رئیس جمهور با تاکید بر این که »ســقف 

پاســخگویی به اســتعلامات گمرک توسط دستگاه 
های اجرایی حداکثر باید هفت روز باشــد«، از رئیس 
کل گمرک خواســت تا ضمن برخــورد مدیریتی با 
دســتگاه هایی که بدون دلیل قاطع و فنی از این سقف 
زمانی عدول می کنند، گزارش آن ها را بصورت هفتگی  

به دفتر معاون اول ارسال کند.
وی همچنین با اشــاره به این که »گمرکات هرمزگان 
حــدود ۳۰درصد عملیات تجاری کشــور را به خود 
اختصــاص داده اند« از رئیس کل گمرک و اســتاندار 
هرمزگان خواست تا برنامه ریزی لازم را برای حضور 
دائم و مستمر نمایندگان دستگاه های اجرایی صدور 
مجوز نظیر سازمان استاندارد، غذا و دارو، حفظ نباتات، 
دانپزشکی و... در محل گمرکات شهید رجایی و شهید 

باهنر انجام دهند.
وی »تعلل در ترخیص خطوط تولید، ماشــین آلات 
و دســتگاه های صنعتی و سرویس های حمل و نقل 
عمومی را که کشــور شدیدا به آنها جهت رشد تولید 
و رفع مشــکلات مردم نیازمند است«، موجب ضرر و 
زیان عمومی دانست و »ایجاد شرایط لازم برای تسریع 
در ترخیــص و یا حتی ترخیــص موقت تا زمان طی 

تشریفات قانونی« را خواستار شد.
مخبر از رئیس کل گمرک و استاندار هرمزگان خواست 
تا همه دســتگاه های مربوطه را بسیج کرده و اینگونه 
کالاهای سرمایه ای و تولیدی را ظرف یک ماه ترخیص 

کنند.

وی وضعیت انبارهای اموال تملیکی و سرعت بخشی به 
تعیین تکلیف اموال متروکه را نیازمند توجه ویژه دانست 
و در تماس تلفنی با رئیس ســازمان اموال تملیکی از 
وی خواســت با هماهنگی مدیران مربوطه در استان 
هرچه زودتر مشــکلات موجود را احصا کرده و برای 
رفع موانع موجود در این زمینه پیشنهادات و برنامه لازم 

را ارائه دهد.
وی همچنین از مدیریت گمرکات هرمزگان خواست تا 
با اعلام یک اخطار ۱۵ روزه به تمامی صاحبان کالایی که 
بیش از دو ماه از تخلیه و ثبت اموال آنها گذشته، هرچه 
زودتر وضعیت کالاهای رسوبی را تعیین تکلیف کنند.

معــاون اول رئیس جمهور همچنین در تماس تلفنی 
با وزیر بهداشــت و رئیس سازمان استاندارد به آنها در 
خصوص به درازا کشیدن صدور تاییدیه های قانونی 
برای ترخیص کالاهای رسیده به بندر تذکر داد و ایشان 

را به رسیدگی فوری این مشکل ملزم کرد.
در این جلســه مقرر شد تا جهت پیشگیری از رسوب 
کالاها در انبارهای گمرک به دلیل تعرفه پایین انبارداری، 
پیشــنهاد بازنگری تعرفه ها بصورت پلکانی هرچه 

سریع تر آماده و به ستاد تنظیم بازار ارائه شود.
همچنین وزارت راه و شهرســازی مکلف شد تا برای 
یکپارچه سازی سامانه های الکترونیکی بین دستگاه های 
مختلف برای افزایش هماهنگی ها و تسریع در ترخیص 
کالاها اقدامات لازم را با همکاری دستگاه های مربوطه 

انجام دهد.

صدور اخطار ۱۵ روزه برای تعیین تکلیف 
اموال رسوبی و متروکه

        اقتصاد کیش -    معاون اول رئیس 
جمهور بدون اعلام قبلی و با حضور میدانی 
در بندرگاه شــهید رجایــی بندرعباس، 
آخرین وضعیت رســوب کالاها و نحوه 
ترخیص آنها را مورد بررســی قرار داد و 
تصمیمات مهمی را جهت تسهیل و تسریع 
در ترخیص کالاها و اصلاح روندها ابلاغ 

کرد.
اقتصاد کیش -    رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت هرمزگان گفت: ذخیره قطعی 
معادن کشف شده در استان طی سال جاری تاکنون به حدود ۳۹ میلیون تنُ رسیده که در 

همسنجی با پارسال ۱۶۰ درصد افزایش داشته است.
خلیل قاسمی در جمع خبرنگاران با اعلام این خبر افزود: همچنین تا پایان مردادماه 
امسال، ۲۶ فقره گواهی کشف معادن در هرمزگان صادر شد که نسبت به مدت مشابه 
سال قبل که هشت فقره بوده، رشد ۲۲۵ درصدی را نشان می دهد. باتوجه به نمودار 
آماری، استان هرمزگان در پنج ماهه امسال رتبه نخست کشوری در زمینه صدور گواهی 

کشف معدن را کسب کرده است.
رییس سازمان صنعت، معدن و تجارت هرمزگان اظهار کرد: سال گذشته نیز ۷۴ میلیون 
تن ذخیره معدنی جدید در نقاط مختلف استان کشف شد که برای اکتشاف این معادن 

افزون بر ۴۹ میلیارد ریال هزینه شده است.
قاســمی به کمبود نیروی کارشناسی در حوزه اکتشاف، نظارت و بهره برداری معادن 
اســتان اشاره کرد و یادآورشد: هم اکنون مجوز اکتشــافی و معدنی ۱۳۵ فقره پرونه 
اکتشــاف، ۲۶۴ فقره پروانه بهره ه برداری معدن و یبش از ۱۰۰ فقره برداشت معادن با 
تنوع ۲۱ نوع ماده معدنی در سطح استان صادر شده که برای انجام این امور، به کارگیری 

نیروها در قالب طرح پی جویی معادن پیشنهاد می شود.
وی گفت: باتوجه به گستردگی حوزه معادن هرمزگان از مرکز گرفته تا شرق و غرب 
استان برای مدیریت و پایش سامانه های الکترونیکی مختلف و لزوم نظارت دقیق بر 
فعالیت های معدنکاران، برخورد با برداشت های غیرمجاز و همچنین برگزاری مزایده 
عمومی محدوده های اکتشــافی و معدنی و لزوم رعایت بازه های زمانی در تکالیف 
محوله باتوجه به قانون معادن و آیین نامه اجرایی آن، بکارگری نیروی انسانی متخصص 

ضروری است.
این مسئول خاطرنشان کرد: البته در زمینه صدور مجوزهای معدنی باتوجه به برنامه 
ریزی ها و سیاست های دولت سیزدهم به منظور بهره گیری از ظرفیت های معدنی با 
هدف توسعه مناطق محروم و کم برخوردار، پیگیری به منظور تسریع در انجام اکتشافات 
معادن و در نهایت دریافت مجوزهای اکتشافی و بهره برداری با جدیت در دستورکار 
قرار گرفت که نتیجه آن رشد صدور گواهی کشف و پروانه بهره برداری معدنی طی ۲ 

ساله دولت مردمی شده است.
قاسمی گفت: کار مطالعه، شناسایی و احصای ظرفیت ها و پهنه های معدنی جدید و 
فرآوری بهینه موادمعدنی هرمزگان در حال انجام است که می تواند علاوه بر جلوگیری 
از خام فروشی و صادرات موادمعدنی فرآوری شده به خارج از کشور، بهره وری خوبی 
برای آبادانی و کسب درآمد استان داشته باشد و در این راستا دولت سیزدهم نیز با همه 

توان در خدمت مردم است.

رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت هرمزگان:

ارزش ذخایر معدنی هرمزگان
 ۱۶۰ درصد افزایش یافت

جهاد دانشگاهی در حال شناسایی 
نظام مسائل هرمزگان است

اقتصاد کیش-  رئیس جهاد دانشگاهی استان هرمزگان گفت: جهاد دانشگاهی در حال 
شناسایی نظام مسائل هرمزگان برای ارائه راه کار و راه حل است.

دکتر احمد زاهری با اشــاره به اهمیت و نقش اصحاب رســانه در تعیین سرنوشت 
کشــور، اظهار کرد: فعالان رسانه ای با فعالیت با کیفیت خود همواره می توانند روی 
تصمیم گیری ها تاثیرگذار باشــند و نقش مهمی را در طی کردن روند توسعه کشور 

ایفا کنند.
وی، با اشاره به اهمیت فعالیت خبرنگاران در مواقع بروز بحران و بلایای طبیعی، عنوان 
کرد: رسانه ها در مواقع بحران نظیر سیل وزلزله می توانند نقش مهمی را در کنترل افکار 

عمومی و تسهیل روند ارائه خدمات را ایفا کنند.
رئیس جهاد دانشــگاهی اســتان هرمزگان، با ذکر این نکته کــه خبرنگار تاثیرگذار 
می تواند بخش مهمی از چالش های منطقه را حل کند، بیان کرد: در تلاش هستیم که 
نمایشگاه های رسانه ای متعددی با موضوعات مختلف را برگزار کنیم تا در یک محیط 

تخصصی محتوای اصحاب رسانه ارائه و تحلیل شود.
زاهری تصریح کرد: جهاد دانشــگاهی در دوره جدید نظام مسائل استان هرمزگان را 
شناسایی می کند و با همکاری افراد با دانش، نخبه و فرهیخته برای ارائه راهکار تلاش 

خواهد کرد.
وی، با اشاره به همکاری جهاد دانشگاهی با سایر مراکز علمی و پژوهشی کشور برای 
حل مسائل و چالش های استان هرمزگان، خاطرنشان کرد: تفاهم نامه ای با دانشگاه شهید 
بهشتی تهران برای حل چالش آلودگی های نفتی خلیج فارس  منعقد شده است و علاوه 
بر آن اقدامات متعددی در زمینه های پژوهشی، فرهنگ دریامحور، تاسیس و توسعه 

اندیشکده ها و ... در حال انجام است.

رئیس جهاد دانشگاهی هرمزگان:

 

اقتصاد کیش -     مدیرعامل شــرکت آب و فاضلاب هرمزگان از احداث ایســتگاه 
بین راهی برای بهبود وضعیت آب چهار روستای حسین آباد، کناردان، نران و گاومرده 

در شهرستان بندرعباس خبر داد.
عبدالحمید حمزه  پور در تشریح این خبر، افزود: با احداث ایستگاه بین راهی و انجام 

لوله گذاری، ۱۲ لیتر بر ثانیه به نیاز آبی این چهار روستا اضافه شد.
وی با بیان اینکه شرکت آب و فاضلاب هرمزگان با هدف گذر از تابستان و تلاش برای 
پایداری وضعیت آب روستاها، از ابتدای امسال برنامه ریزی کرد، ادامه داد: در راستای 
تحقق برنامه ها و با اجرای این عملیات، کمبود آب روستاهای حسین آباد، کناردان، 

نران و گاو مرده با جمعیتی بالغ بر یک هزار و ۵۲۴ نفر مرتفع شد.
مدیرعامل آبفا اعتبار هزینه شده برای اجرای این پروژه را ۵ میلیارد ریال عنوان کرد.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان:

کمبود آب چهار روستای بندرعباس با 
احداث ایستگاه پمپاژ بین راهی مرتفع شد

اقتصاد کیش -   سرپرست معاون غذا و دارو دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان گفت: 
امسال توزیع واکسن های آنفلوآنزا در هرمزگان در سطح مناسب و به تعداد قابل توجهی 

انجام خواهد شد و امیدواریم در این زمینه با کمبودی مواجه نباشیم.
دکتر حامد فلاح افزود: به دنبال توزیع واکسن آنفلوآنزای تولید ایران با برند فلوگارد 
)Fluguard( از نیمه اول شــهریور ماه در داروخانه های اســتان هرمزگان، بزودی 
توزیع واکســن های خارجی اینفلووک )INFLUVAC( تولید هلند و وکسی گریپ 
)Vaxigrip(  تولید فرانسه نیز از نیمه دوم شهریور ماه در داروخانه های سراسر استان 

آغاز خواهد شد.
وی بیان کرد: واکسن ایرانی فلوگارد با قیمت ۲۶۳،۰۰۰ تومان و واکسن های خارجی 
اینفلووک و وکســی گریپ هرکدام بترتیب با قیمت ۲۹۶،۵۰۰ و ۲۵۱،۵۰۰ تومان به 
دست مصرف کنندگان خواهند رسید لذا تقاضا می شود در صورت مشاهده هرگونه 
گران فروشــی در این زمینه، مراتب از طریق شــماره تلفن ۱۹۰ در ساعات اداری و یا 

بصورت حضوری به اطلاع معاونت غذا و داروی استان رسانده شود.
معاون غذا و دارو با بیان اینکه تزریق واکسن ایرانی فلوگارد در حال حاضر برای افراد 
بالای ۱۸ سال و واکسن های هلندی و فرانسوی برای سنین ۶ ماه به بالا مورد تایید است، 
عنوان کرد: بهترین زمان تزریق واکسن از ۱۰ شهریور تا ۱۰ آبان می باشد و درصورت 
عدم تزریق در زمان مناسب، تزریق آن تا پایان آذر و حتی دیرتر نیز بخصوص در افراد 

پرخطر توصیه می گردد.
فلاح ادامه داد: توصیه می شود در کودکان ۶ ماه الی ۹ سال که اولین بار است واکسن 
دریافت می کنند ۲ دوز واکسن به فاصله حداقل ۴ هفته تزریق گردد و در کودکان بالای 

۹ سال و بزرگسالان تزریق یک دوز نیم میلی لیتری از واکسن کافی به نظر می رسد.
وی عوارض شایع تزریق واکسن را  درد و قرمزی محل تزریق، تب، خستگی، سردرد، 
بدن درد و تهوع برشــمرد و گفت: نسبت به سایر واکسن های موجود، واکسن ایرانی 
فلوگارد ۳۰ درصد اثربخشــی بیشــتر دارد و میزان آنتی ژن آن سه برابر بیشتر از سایر 

واکسن ها می باشد، لذا پاسخ ایمنی قوی تری را ایجاد می کند.

سرپرست معاون غذا و دارو دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان خبر داد:

توزیع واکسن های آنفلوآنزا
 در هرمزگان در سطح مناسب

اقتصاد کیش -      دادستان مرکز استان هرمزگان با ذکر این نکته که مهم ترین مشکل مردم 
هرمزگان، کمبود تخت بیمارستانی است، گفت: بر اساس دستورات قضایی صادر شده، 
برنامه علمیاتی ساخت بیمارستان ۵۳۱ تخت خوابی باید بر اساس برنامه زمان بندی شده 

یعنی تا اوایل سال آینده به بهره برداری برسد.
علیرضا احمدی منش در حاشــیه بازدید از عملیات اجرایی احداث بیمارستان ۵۳۱ 
تختخوابی بندرعباس، اظهار کرد: هدف از انجام این بازدید نظارت بر مراحل اجرای 
این پروژه و بررسی جهت رفع مشکلات و چالش های پیش روی بهره برداری از این 

بیمارستان است.
وی تصریح کرد: یکی از مهم ترین مشــکلات مردم اســتان هرمزگان کمبود تخت 
بیمارستانی، ظرفیت پایین بیمارستان ها و هم چنین نبود مراکز درمانی فوق تخصصی 
مجهز و مدرن است که باعث شده مردم استان به ناچار و در موارد متعدد برای درمان به 

بیمارستان های استان های همجوار مراجعه کنند.
احمدی منش افزود: یکی از بزرگترین و مهمترین پروژه های در حال ســاخت استان 
هرمزگان، طرح احداث بیمارســتان ۵۳۱ تختخوابی بندرعباس است که درصورت 

راه اندازی می تواند مرهمی بر زخم چندین ساله مردم استان باشد.
این مقام قضایی با اشــاره به بازدید خود از محل احداث بیمارســتان ۵۳۱ تختخوابی 
بندرعباس، گفت: در این بازدید، طی جلســه ای با عوامل اجرایی پروژه و مسؤولین 
مربوطه، ضمن بررسی موانع و چالش های پیش رو به منظور رفع مشکلات، دستورات 

ویژه ای صادر شد.
وی تصریح کرد: دستگاه قضایی استان با توجه به اهمیت موضوع و در راستای وظیفه 
ذاتی خود که پیگیری و صیانت از حقوق عامه است به این موضوع ورود کرده و تا زمان 
بهره برداری این پروژه عظیم بیمارستانی در شهرستان بندرعباس در میدان خواهد بود.

دادستان عمومی و انقلاب مرکز استان هرمزگان در پایان خاطرنشان کرد: با پیگیری های 
انجام شده ضمن تأکید بر لزوم اجرای کامل تعهدات پیمانکار، مقرر شد؛ این پروژه طبق 

تقویم زمانبندی شده تا اوایل سال آینده تکمیل و به بهره برداری برسد.

دادستان مرکز هرمزگان:

مهم ترین مشکل مردم هرمزگان
 کمبود تخت بیمارستانی است

اقتصاد کیش-    دادســتان مرکز استان هرمزگان با 
صدور دســتورات قضایی بر لزوم تسریع در مراحل 

تکمیل و بهره برداری از این بیمارستان تأکید کرد.
علیرضا احمدی منش ظهر به منظور نظارت بر مراحل 
تکمیل و رفع مشکلات مربوط به پروژه های عمرانی 
در حال ســاخت، از محل احداث بیمارســتان ۵۳۱ 

تختخوابی بندرعباس بازدید کرد.
وی در حاشیه این بازدید در جمع خبرنگاران اظهار 
داشت: یکی از مهم ترین مشکلات اهالی و ساکنین 
اســتان هرمزگان کمبود تخت بیمارستانی، ظرفیت 
پایین بیمارســتان ها و همچنین نبود مراکز درمانی 
فوق تخصصی مجهز و مدرن اســت که باعث شده 
مردم اســتان به ناچار و در موارد متعدد برای درمان 

به بیمارستان های استان های همجوار مراجعه کنند.
احمدی منش افــزود: یکی از بزرگترین و مهمترین 
پروژه های در حال ســاخت استان هرمزگان، طرح 
احداث بیمارستان ۵۳۱ تختخوابی بندرعباس است 
که درصورت راه انــدازی می تواند مرهمی بر زخم 

چندین ساله مردم استان باشد.
این مقام قضایی با اشــاره بــه بازدید خود از محل 
احــداث بیمارســتان ۵۳۱ تختخوابی بندرعباس، 
گفت: در این بازدید، طی جلسه ای با عوامل اجرایی 

پروژه و مســؤولین مربوطه، ضمن بررســی موانع 
و چالش هــای پیش رو به منظور رفع مشــکلات، 

دستورات ویژه ای صادر شد.
وی تصریح کرد: دســتگاه قضایی استان با توجه به 
اهمیت موضوع و در راســتای وظیفه ذاتی خود که 
پیگیری و صیانت از حقوق عامه است به این موضوع 
ورود کــرده و تا زمــان بهره برداری این پروژه عظیم 

بیمارستانی در شهرستان بندرعباس در میدان خواهد 
بود.

دادســتان عمومی و انقلاب مرکز استان هرمزگان در 
پایان خاطرنشان کرد: با پیگیری های انجام شده ضمن 
تأکید بر لزوم اجرای کامل تعهدات پیمانکار، مقرر شد؛ 
این پروژه طبق تقویم زمانبندی شده تا اوایل سال آینده 

تکمیل و به بهره برداری برسد.

صدور دستورات قضایی برای تکمیل بیمارستان
 ۵٣۱ تختخوابی بندرعباس


